
Protokół nr XLIII/22 sesji
Rady Miejskiej Legnicy

z 30 maja 2022 r.

Sesję otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Legnicy Ryszard Kępa. Poinformował, że
obrady sesji  Rady są nagrywane i  transmitowane.  Sesja  odbyła  się  w trybie  stacjonarnym
w sali obrad Rady Miejskiej Legnicy.

Wiceprzewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 23 radnych w sesji
uczestniczy 20 radnych. Było kworum i Rada mogła podejmować prawomocne decyzje. 
W sesji  Rady Miejskiej  nie uczestniczyli  Arkadiusz Baranowski,  Jan Szynalski oraz Marta
Wisłocka. Ich nieobecność została usprawiedliwiona.
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przywitał na sesji:
 Prezydenta Miasta pana Tadeusza Krzakowskiego,

 Zastępcę Prezydenta panią Jadwigę Zienkiewicz,

 Zastępcę Prezydenta pana Krzysztofa Duszkiewicza,

 Sekretarza Miasta pana Marka Białowąsa,

 Skarbnika Miasta panią Grażynę Nikodem, 

 internautów,

 wszystkich Radnych.

Na sekretarzy obrad wybrani zostali wiceprzewodniczący Rady:
 Pani Krystyna Barcik,
 Pani Joanna Śliwińska – Łokaj.

Wiceprzewodniczący poprosił radnych o włożenie kart do głosowania i wciśnięcie przycisku
OBECNOŚĆ celem sprawdzenia systemu głosowania.

Wiceprzewodniczący poinformował, że porządek obrad otrzymali wszyscy radni.

Poinformował, że Prezydent Miasta pismem z 20 maja 2022 r. wniósł o zdjęcie z porządku
sesji projektu uchwały w sprawie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej na
terenie  położonym przy  ul.  Wrocławskiej  i  Brackiej  w  Legnicy  –  10/XLIII  oraz  projektu
uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej a terenie położonym przy
ul. Wrocławskiej i Brackiej w Legnicy - 11/XLIII z powodu wycofania wniosku o ustalenie
lokalizacji inwestycji przez inwestora.

Wiceprzewodniczący postawił  pod głosowanie  zdjęcie  z  porządku obrad  projektu  uchwały
10/XLIII.

Rada zdjęła z porządku obrad projekt uchwały 10/XLIII stosunkiem głosów: za - 20, 
przeciw - 0, wstrzymało się od głosu – 0.

Wiceprzewodniczący postawił  pod głosowanie  zdjęcie  z  porządku obrad  projektu  uchwały
11/XLIII.
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Rada zdjęła z porządku obrad projekt uchwały 11/XLIII  stosunkiem głosów:  za - 20,
przeciw - 0, wstrzymało się od głosu – 0.

Wiceprzewodniczący przystąpił do realizacji przyjętego porządku obrad, który przedstawiał się
następująco:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami.
3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy.
4. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 rok – (druk - XLIII/1).
5. Sprawozdanie z realizacji Uchwały Nr XXV/319/20 z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie

uchwalenia „Programu współpracy Gminy Legnica z organizacjami pozarządowymi oraz
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 r.” – (druk –
XLIII/2).

6. Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej  - (druk – 1/XLIII).

7. Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej – (druk - 2/XLIII).

8. Projekt  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  wysokości  wynagrodzenia  i  świadczeń  dla
rodzin zastępczych – (druk - 3/XLIII).

9. Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Legnicy  -  terenu  położonego  w  rejonie
ul. Bydgoskiej, torów kolejowych i rzeki Czarnej Wody – (druk 4/XLIII).

10. Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Legnicy - obszaru w rejonie ul.  Jaworzyńskiej,  Boiskowej i  Alei
Zwycięstwa – (druk – 5/XLIII).

11. Projekt obwieszczenia w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr XLVI/389/09
Rady Miejskiej Legnicy z dnia 26 października 2009 r. w sprawie uchwalenia miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  -  terenu  dawnej  rzeźni  przy  ul.  Ścinawskiej
w Legnicy – (druk 6/XLIII).

12. Projekt  uchwały  wsprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej – (druk – 7/XLIII).

13. Projekt  uchwaływ  sprawie  wyrażenia  zgody  na  najem  lokalu  użytkowego  na  czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej – (druk - 8/XLIII).

14. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawek tej opłaty i wysokości zwolnienia – (druk –
9/XLIII).

15. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta
Legnicy – (druk 12/XLIII).

16. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2022 – (druk 13/XLII).
17. Projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia petycji – (druk 14/XLIII).
18. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej

prowadzącej do zmiany nazwy ul. Tarasa Szewczenki w Legnicy – (druk 15/XLIII).
19. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi.
20. Komunikaty i sprawy różne.

AD. 1 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI.

Wiceprzewodniczący  poinformował,  że  protokół  nr  XLII/22  sesji  z  25  kwietnia  2022  r.
znajduje się do wglądu w Biurze Rady od dnia podpisania.
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Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący zaproponował  przyjęcie protokołu  nr  XLII/22  do  akceptującej
wiadomości Rady.

Rada przyjęła do akceptującej wiadomości protokół Nr XLII/22 sesji, która  odbyła się 25
kwietnia 2022 r. 

AD. 2 INFORMACJA O PRACY RADY W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI.

Wiceprzewodniczący poinformował, że Informację nr 38/22 o pracy Rady w okresie  od 21
kwietnia 2022 r. do 26 maja 2022 r. otrzymali wszyscy radni.

Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie Informacji nr 38/22 o pracy Rady w okresie od
21 kwietnia 2022 r. do 26 maja 2022 r. do akceptującej wiadomości Rady.

Sprzeciwu nie zgłoszono.

Rada przyjęła Informację nr 38/22 o pracy Rady w okresie od 21 kwietnia 2022 r. do 26
maja 2022 r. do akceptującej wiadomości Rady.
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

AD. 3 RAPORT Z DZIAŁALNOŚCI PREZYDENTA MIASTA LEGNICY.

Wiceprzewodniczący poinformował, że Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od
13 kwietnia 2022 r. do 17 maja 2022 r. otrzymali wszyscy Radni.

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła Raport do akceptującej wiadomości, pozostałe Komisje 
nie omawiały raportu.
Uwag do raportu nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie Raportu  do akceptującej wiadomości Rady.

Sprzeciwu nie zgłoszono.

Rada przyjęła Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 13 kwietnia 2022 r. do
17 maja 2022 r. do akceptującej wiadomości.

Raport stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

AD. 4 OCENA ZASOBÓW POMOCY SPOŁECZNEJ ZA 2021 ROK - XLIII/1

Wiceprzewodniczący poinformował, że Ocenę otrzymali wszyscy radni.
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Wszystkie Komisje omawiały Ocenę i przyjęły ją do akceptującej wiadomości.

Zapytał o uwagi do Oceny.

Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie Oceny do akceptującej wiadomości Rady.

Sprzeciwu nie zgłoszono.

Rada przyjęła Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2021 – XLIII/1 do akceptującej
wiadomości.

Ocena stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

AD. 5  SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI UCHWAŁY NR XXV/319/20  Z DNIA 30
LISTOPADA 2020 R. W SPRAWIE UCHWALENIA „PROGRAMU WSPÓŁPRACY
GMINY  LEGNICA  Z  ORGANIZACJAMI  POZARZĄDOWYMI  ORAZ  INNYMI
PODMIOTAMI PROWADZĄCYMI DZIAŁALNOŚĆ POŻYTKU PUBLICZNEGO W
2021 R.” – XLIII/2.

Wiceprzewodniczący poinformował,  że  wszyscy  radni  otrzymali  Sprawozdanie.

Poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie.

Zapytał o uwagi do Sprawozdania.

Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący zaproponował  przyjęcie  Sprawozdania  do  akceptującej  wiadomości
Rady.

Sprzeciwu nie zgłoszono.

Rada przyjęła Sprawozdanie z realizacji  Uchwały Nr XXV/319/20 z dnia 30 listopada
2020 r. w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Legnica z organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego
w 2021 r.”, do akceptującej wiadomości.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

AD. 6 PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA NAJEM 
LOKALU UŻYTKOWEGO NA CZAS OZNACZONY W DRODZE 
BEZPRZETARGOWEJ  - (DRUK – 1/XLIII).

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Poinformował, że wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Zapytał o uwagi do uchwały. Uwag nie zgłoszono.
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Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
najem lokalu użytkowego na czas oznaczony w drodze bezprzetargowej  - (druk – 1/XLIII).

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej stosunkiem głosów: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało
się – 4, nie głosowało – 1.
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

AD.  7  PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  WYRAŻENIA  ZGODY  NA  NAJEM
LOKALU  UŻYTKOWEGO  NA  CZAS  OZNACZONY  W DRODZE
BEZPRZETARGOWEJ – (DRUK – 2/XLIII).

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Poinformował, że wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Zapytał o uwagi do uchwały. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
najem lokalu użytkowego na czas oznaczony w drodze bezprzetargowej  - (druk – 2/XLIII).

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej stosunkiem głosów: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało
się – 6, nie głosowało – 1.
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

AD.  8  PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  PODWYŻSZENIA  WYSOKOŚCI
WYNAGRODZENIA  I  ŚWIADCZEŃ  DLA  RODZIN  ZASTĘPCZYCH  –  (DRUK  –
3/XLIII).

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Poinformował, że wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Zapytał o uwagi do uchwały. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący  postawił  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  podwyższenia
wysokości wynagrodzenia i świadczeń dla rodzin zastępczych  - (druk – 3XLIII).

Rada podjęła uchwałę w sprawie podwyższenia wysokości wynagrodzenia i świadczeń dla
rodzin zastępczych stosunkiem głosów: za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

AD. 9 PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA
MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  MIASTA
LEGNICY  -  TERENU  POŁOŻONEGO  W  REJONIE  UL. BYDGOSKIEJ,  TORÓW
KOLEJOWYCH I RZEKI CZARNEJ WODY – (DRUK 4/XLIII).

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.
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Poinformował, że wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Zapytał o uwagi do uchwały. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy - terenu
położonego  w  rejonie  ul. Bydgoskiej,  torów  kolejowych  i rzeki  Czarnej  Wody  –  (druk
4/XLIII).

Rada  podjęła/  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Legnicy  -  terenu  położonego  w  rejonie
ul. Bydgoskiej,  torów kolejowych i rzeki  Czarnej  Wody –  stosunkiem głosów:  za  – 18,
przeciw – 0, wstrzymało się – 2.
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

AD.  10  PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO
PLANU  ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  MIASTA  LEGNICY  -
OBSZARU  W  REJONIE  UL.  JAWORZYŃSKIEJ,  BOISKOWEJ  I  ALEI
ZWYCIĘSTWA – (DRUK – 5/XLIII).

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Poinformował, że wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Zapytał o uwagi do uchwały.

Radny Andrzej Lorenc zapytał o przewidzianą ilość miejsc parkingowych.

Pani Jadwiga Zienkiewicz odpowiedziała, że przewidziane jest 1,1 miejsca parkingowego na
lokal.

Andrzej Lorenc poprosił o konkretną liczbę przewidzianych miejsc. 

Projektantka Renata Harań-Matus odpowiedziała, że w tej chwili nie można wskazać ile tych
miejsc zostanie zbudowanych. 

Radny Maciej Kupaj stwierdził,  że znacznik ten jest za niski, ponieważ w Legnicy brakuje
miejsc parkingowych i takie braki zgłaszają sami mieszkańcy.

Pani  Renata  Harań-Matus  odpowiedziała,  że  ten  wskaźnik  jest  kompromisem  pomiędzy
wymaganiami miasta a możliwościami inwestorów.

Radny Maciej Kupaj odpowiedział, że do wskaźnika samochodów na mieszkańca należałoby
doliczyć także samochody ciężarowe takie jak busy, które również na parkingach parkują.

Pani   Renata  Harań-Matus odpowiedziała,  że na południe  od Al.  Zwycięstwa wyznaczony
został dodatkowy teren przeznaczony pod parkowanie.

Radny  Maciej  Kupaj  powiedział,  że  wskaźnik  1,1  samochodu  na  mieszkanie  to  fikcja
ponieważ prawie każde gospodarstwo domowe posiada co najmniej 2 samochody.
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Radna Karolina Jaczewska-Szymkowiak zapytała o konsultacje społeczne, które miały odbyć
się on-line ale link do spotkania nie działał.

Pani  Renata  Harań-Matus  odpowiedziała,  że  konsultacje  odbyły  się  a  problemy  wynikały
z  tego,  że  w  jednym  z  ogłoszeń  podany  został  błędny  link  do  spotkania  i  dlatego  też
wyznaczono drugi termin konsultacji.

Radny Jarosław Rabczenko zapytał  dlaczego  Prezydent  nie  wykorzystuje  swoich  profili  w
mediach społecznościowych do informowania mieszkańców o konsultacjach społecznych?

Pan  Tadeusz  Krzakowski  przyznał,  że  doszło  do  problemów  technicznych  i  zapewnił,  że
wszelkie błędy zostaną w przyszłości naprawione.

Radna  Aleksandra  Krzeszewska  zaapelowała  o  przeniesienie  konsultacji  społecznych  na
godziny popołudniowe, aby mieszkańcy mogli w nich uczestniczyć po pracy.

Pan Tadeusz Krzakowski zapewnił, że zweryfikuje informację o godzinach, w których odbyły
się konsultacje społeczne i dopilnuje by odbywały się one w późniejszych godzinach.

Wiceprzewodniczący  postawił  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy - obszaru w rejonie ul.
Jaworzyńskiej, Boiskowej i Alei Zwycięstwa – (druk – 5/XLIII).

Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Legnicy - obszaru w rejonie ul. Jaworzyńskiej, Boiskowej i Alei
Zwycięstwa stosunkiem głosów: za – 11 przeciw – 9, wstrzymało się – 0.
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

AD.  11  PROJEKT  OBWIESZCZENIA  W  SPRAWIE  OGŁOSZENIA  TEKSTU
JEDNOLITEGO UCHWAŁY NR XLVI/389/09 RADY MIEJSKIEJ LEGNICY Z DNIA
26 PAŹDZIERNIKA 2009 R. W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO - TERENU DAWNEJ RZEŹNI PRZY
UL. ŚCINAWSKIEJ W LEGNICY – (DRUK 6/XLIII).

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt obwieszczenia otrzymali wszyscy radni.

Poinformował, że wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt obwieszczenia.

Zapytał o uwagi do obwieszczenia. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie  projekt obwieszczenia w sprawie ogłoszenia
tekstu jednolitego uchwały Nr XLVI/389/09 Rady Miejskiej Legnicy z dnia 26 października
2009 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego - terenu
dawnej rzeźni przy ul. Ścinawskiej w Legnicy – (druk 6/XLIII).

Rada  podjęła  obwieszczenie  w  sprawie   ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  Nr
XLVI/389/09  Rady  Miejskiej  Legnicy  z  dnia  26  października  2009  r.  w sprawie
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego - terenu dawnej rzeźni
przy ul. Ścinawskiej w Legnicy stosunkiem głosów: za – 20 przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Obwieszczenie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.
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AD.  12  PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  WYRAŻENIA  ZGODY  NA  NAJEM
LOKALU  UŻYTKOWEGO  NA  CZAS  OZNACZONY  W DRODZE
BEZPRZETARGOWEJ – (DRUK – 7/XLIII).

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy Radni.

Komisja Gospodarki oraz Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, pozostałe Komisje nie omawiały projektu uchwały.

Zapytał o uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
najem lokalu użytkowego na czas oznaczony w drodze bezprzetargowej – (druk – 7/XLIII). 

Rada podjęła uchwałę w sprawie  wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej stosunkiem głosów: za – 13 przeciw – 0, wstrzymało
się – 4, nie głosowało – 3.

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

AD.  13  PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  WYRAŻENIA  ZGODY  NA  NAJEM
LOKALU  UŻYTKOWEGO  NA  CZAS  OZNACZONY  W DRODZE
BEZPRZETARGOWEJ – (DRUK – 8/XLIII).

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy radni.

Poinformował, że wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Zapytał o uwagi do ptojektu uchwały. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
najem lokalu użytkowego na czas oznaczony w drodze bezprzetargowej – (druk – 8/XLIII). 

Rada podjęła uchwałę w sprawie  wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej stosunkiem głosów: za – 14 przeciw – 0, wstrzymało
się – 4, nie głosowało – 2.

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

AD.  14  PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  WYBORU  METODY  USTALENIA
OPŁATY  ZA  GOSPODAROWANIE  ODPADAMI  KOMUNALNYMI  ORAZ
USTALENIA WYSOKOŚCI STAWEK TEJ OPŁATY I WYSOKOŚCI ZWOLNIENIA
– (DRUK – 9/XLIII).

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy Radni.

Komisja Gospodarki oraz Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, pozostałe Komisje nie omawiały projektu uchwały.

Zapytał o uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono.
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Wiceprzewodniczący postawił  pod głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru metody
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawek
tej opłaty i wysokości zwolnienia – (druk – 9/XLIII).

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie
odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  wysokości  stawek  tej  opłaty  i  wysokości
zwolnienia stosunkiem głosów: za – 15 przeciw – 0, wstrzymało się – 4, nie głosowało – 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Wiceprzewodniczący ogłosił 20 minut przerwy na posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów.

AD.  15  PROJEKT  UCHWAŁY  ZMIENIAJĄCEJ  UCHWAŁĘ  W  SPRAWIE
WIELOLETNIEJ  PROGNOZY  FINANSOWEJ  MIASTA  LEGNICY  –  (DRUK
12/XLIII).

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy Radni.

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, pozostałe Komisje nie
omawiały projektu uchwały.

Zapytał o uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący  postawił  pod  głosowanie  II  wersję  projektu  uchwały  w  sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy – (druk 12/XLIII).

Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  miasta  Legnicy
stosunkiem głosów: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 4, nie głosowało – 2.

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

AD. 16 PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN BUDŻETU MIASTA LEGNICY
NA ROK 2022 – (DRUK 13/XLII).

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy Radni.

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, pozostałe Komisje nie
omawiały projektu uchwały.

Zapytał o uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie II  wersję  projektu uchwały w  sprawie mian
budżetu miasta Legnicy na rok 2022 – (druk 13/XLII).

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2022 stosunkiem
głosów: za – 16, przeciw – 0, wstrzymało się – 3, nie głosowało – 0.

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.
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AD.  17  PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  ROZPATRZENIA  PETYCJI  –
(DRUK 14/XLIII).

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy Radni.
Poinformował,  że z  wnioskiem o wprowadzenie i  rozpatrzenie  projektu uchwały wystąpiła
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

Komisje  nie omawiały projektu uchwały.

Zapytał o uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji
– (druk 14/XLIII).

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji stosunkiem głosów: za – 17, przeciw
– 0, wstrzymało się – 2, nie głosowało – 0.

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

AD.  18  PROJEKT  UCHWAŁY  W  SPRAWIE ROZPATRZENIA  WNIOSKU
O PODJĘCIE INICJATYWY UCHWAŁODAWCZEJ PROWADZĄCEJ DO ZMIANY
NAZWY UL. TARASA SZEWCZENKI W LEGNICY – (DRUK 15/XLIII).

Wiceprzewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymali wszyscy Radni.
Poinformował,  że z  wnioskiem o wprowadzenie i  rozpatrzenie  projektu uchwały wystąpiła
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

Komisje  nie omawiały projektu uchwały.

Zapytał o uwagi do projektu uchwały. Uwag nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący  postawił  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia
wniosku  o  podjęcie  inicjatywy uchwałodawczej  prowadzącej  do  zmiany  nazwy ul.  Tarasa
Szewczenki w Legnicy – (druk 15/XLIII).

Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  o  podjęcie  inicjatywy
uchwałodawczej  prowadzącej  do  zmiany  nazwy  ul.  Tarasa  Szewczenki  w  Legnicy
stosunkiem głosów: za – 14, przeciw – 1, wstrzymało się – 3, nie głosowało – 1.

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

AD. 19 INTERPELACJE, ZAPYTANIA I ODPOWIEDZI.

Brak interpelacji, zapytań i odpowiedzi.

AD. 20 KOMUNIKATY I SPRAWY RÓŻNE.

Wiceprzewodniczący  poinformował, że  sesja  uroczysta  odbędzie  się  6  czerwca  2022  r.
o godzinie 16.00 w sali Królewskiej Akademii Rycerskiej i poprosił przewodniczących klubów
o wyznaczenie jednego radnego do pocztu sztandarowego.
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Wiceprzewodniczący zapytał czy radni wnoszą jakieś sprawy w tym punkcie porządku obrad.

Radny Maciej Kupaj zapytał czy Prezydent dostał wcześniej informację o zamiarze zabrania
zwierząt z Palmiarni przez poznańskie ZOO, czy od listopada 2021 roku zmarły jeszcze jakieś
zwierzęta oraz dlaczego żółwie wciąż przebywały w wannie?

Pan Tadeusz  Krzakowski  odpowiedział,  że  nie  wiedział  wcześniej  o  decyzji  prokuratury o
odebraniu  zwierząt,  został  o  tym poinformowany  dopiero  po  2  godzinach  od  rozpoczęciu
działań  w Palmiarni.  Nie  ma  także  informacji  o  tym,  żeby  od  listopada  zmarło  któreś  ze
zwierząt. 

Radny  Maciej  Kupaj  poprosił  o  odniesienie  się  do  żółwi  przebywających  w  wannie  od
początku remontu Palmiarni.

Pan Tadeusz Krzakowski odpowiedział, że żaden z ekspertów poproszonych o opinię na temat
warunków, w których przebywały żółwie, nie stwierdził zagrożenia życia lub zdrowia.

Pani Jadwiga Zienkiewicz powiedziała,  że zwierzęta  były wielokrotnie  kontrolowane przez
Powiatowego Lekarza Weterynarii i nie stwierdził on żadnych uchybień. 

Radna  Aleksandra  Krzeszewska  powiedziała,  że  również  ma  opinie  od  osób  odpowiednio
wykwalifikowanych, które stwierdziły że zwierzęta cierpiały, papugi były pozbawione piór a
żółwie miały popękane skorupy.

Radny Andrzej Lorenc zapytał dlaczego Palmiarnia na czas remontu nie została podłączona
pod ogrzewanie z WPECu.

Pan  Tadeusz  Krzakowski  odpowiedział,  że  w  Palmiarni  znajduje  się  węzeł  ciepłowniczy
WPECu ale na dzień dzisiejszy nie ma potrzeby uruchomienia go.

Wiceprzewodniczący zapytał czy radni wnoszą jakieś sprawy w tym punkcie porządku obrad.

Radna  Karolina  Jaczewska-Szymkowiak  zapytała  dlaczego  do  tej  pory  Urząd  Miasta  nie
odpowiedział na pytania zadane podczas debaty on-line na temat legnickich dróg.

Pan Tadeusz Krzakowski odpowiedział, że osoby odpowiedzialne za tę debatę będą miały za
zadanie odnalezienie tych pytań i udzielenie na nie odpowiedzi.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodniczący zamknął XLIII sesję Rady
Miejskiej Legnicy.

Wiceprzewodniczący Rady

          Ryszard Kępa

Protokołowała: Marta Kowalczyk
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